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ZÁPIS č. 3/ 2018
z jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno konaného dne 21. 3. 2018 od 14:00 hodin.

Přítomni: viz. prezenční listina
Omluveni: viz. zápisy a výpisy z el. komunikace
Hosté: ne

Program  jednání V ZO KOVO ABB BRNO
1) Projednání záležitostí zaměstnavatele ABB s.r.o. bylo vedeno jako důvěrné
2) Projednání vyjádření OS KOVO k podnětům zaměstnanců.
3) Projednání ekonomických záležitostí ZO a schválení výdajů.
4) Diskuze a Závěr

Bod 1: Projednání záležitostí zaměstnavatele

V průběhu měsíce března byli zástupci zaměstnanců po jednotkách seznamováni
s potřebnými informacemi dle obvyklého scénáře. Došlo k projednání ukončení
pracovního poměru zaměstnance z výroby ITs.
Vzhledem k otevřeným tématům, otázkám a podnětům na Konferenci budou
jednotlivé připomínky řešeny později a informace postupně předávány do jednotlivých
úseků.  Část z nich je vedena v důvěrném režimu.

Usnesení: Výbor vzal na vědomí informace zaměstnanců k tématům a pověřil předsedu Jiřího
Bohdana jejich dalšímu rozpracování a postupnému projednávání.

Bod 2:  OS KOVO reagoval na podněty zaměstnanců a předal k projednání vyjádření
k podnětům zaměstnanců.

Viz. Zápis únor 2018/ zpřesnění výkladů k dispozici u předsedy organizace.

Usnesení: Výbor bere na vědomí poskytnuté informace.

Bod 3: Projednávání ekonomických záležitostí ZO, schválení výdajů

ü Předseda Výboru ZO přednesl informace o stavu hospodaření ZO OS KOVO ABB Brno
a seznámil přítomné s aktuální situací v čerpání příspěvků a výdaji na zajištění
plánovaných aktivit.

ü Nabídka MULTISPORT – aktivity na relaxační a sportovní aktivity. Cíleně do
jednotlivých úseků v jednotce Heršpická. Po dosažení počtu 200 aktivních karet bude
systém uzavřen pro neodboráře. Pouze vyřazením aktivního účastníka bude možné
přijmout nového poživatele benefitu z řad zaměstnanců. Cílem je zatraktivnit odbory a
přitáhnout nové členy. V malých úsecích jsou operativně využívány i jiné podpory
sportovních aktivit.

ü Na webových stránkách ZO OS KOVO ABB Brno je zpřístupněna informace o tom, jak
má člen postupovat se Žádostmi o příspěvek na podporu aktivit nebo ze sociálních
důvodů.
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ü Projednání organizace Dětského dne, návrhy na celkové výdaje a potřebné zajištění
služeb souvisejících s organizací této aktivity.

ü Schválení sociální výpomoci dlouhodobě nemocnému kolegovi.

Usnesení: Výbor ZO projednal a schválil výše uvedené materiály.

Bod 4:  Různé, Diskuze a závěr

ü Konference ZO OS KOVO ABB Brno byla úspěšná. Diskusní příspěvky ředitelů jednotek
zaujaly svým obsahem.

ü Budou vedena samostatná jednání s vedením jednotky R, k tématům týkajím se plnění
a nastavení norem práce.

ü Výbor byl informován o zástupci v Radě pracujících ABB – Evropská rada a seznámen
se jménem osoby, která nás bude zastupovat.

ü Předseda Výboru ZO OS KOVO podá podněty k odstranění hazardů nebo
nestandartních situací ke správci areálu.

ü V elektronické komunikaci byly diskutovány informace k zařazení zaměstnanců
brigádníků a zaměstnanců agentur do struktury ZO OS KOVO. Vyjádření
k problematice z  pohledu OS KOVO je k dispozici na vyžádání v kanceláři Výboru ZO
OS KOVO.

ü Je sledován stav v AB Komponentech po změnách vedení jednotky.
ü Předseda Výboru ZO OS KOVO ABB Brno se zúčastní v dubnu pravidelných jednání na

metodickém pracovišti OS KOVO Brno.

Usnesení: Výbor ZO vzal na vědomí informace z různého a diskuze.

Informace o probíhajících aktivitách:

1.   Propagace MULTISPORT aktivit v EPBP – Heršpická.

2.   Příprava kontroly BOZP u zaměstnavatele AB Komponent s.r.o.
                        inspektorem bezpečnosti z OS KOVO Brno v součinnosti s technikem BOZP.

3.          Příprava Rodinného dne za podpory Odborové organizace a partnerů
                        v sobotu 9.6.2018 v areálu soukromého RETRO MUZEA – Brno, Pěstitelská.

Termín příštího jednání Výboru ZO OS KOVO ABB Brno je navrhován na 25.4.2018

Zapsal : Jiří Bohdan 6.4. 2018


